
 

2024-2025 EĞİTİM-ÖĞRETİM YILI 

OKUL AİLE BİRLİĞİ GENEL KURUL TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Toplantı Tarihi/Saati : 17.10.2024 - 16.30 

Toplantı No : 1 

Toplantı Yeri : Geyve Anadolu İmam Hatip Lisesi Konferans Salonu 

Toplantıya Katılanlar : Okul Personeli - Veliler (Ekli listedekiler) 

 

2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı I. dönem okul aile birliği genel kurul toplantısını yapmak üzere 
17.10.2024 perşembe günü saat 16.30’ da ekli listede adı geçen veliler ve personel ile birlikte okulumuzda 

aşağıdaki gündem maddelerini görüşülmek üzere bir araya gelindi. 

Gündem maddeleri okundu. 

GÜNDEM: 

1) Açılış, yoklama, saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması 
2) Açık Oylama ile Divan başkanı seçimi ve yazmanların seçimi 
3) Personel ile velilerin tanışması 
4) Genel kurul üyelerinin toplantı katılım cetvelini imzalamaları 
5) Okul müdürünün konuşması 
6) Yönetim Kurulu faaliyet raporunun okunması ve müzakere edilmesi 
7) Denetim Kurulu faaliyet raporunun okunması ve müzakere edilmesi 
8) Denetim ve Yönetim kurullarının ibrası 
9) 2024-2025 Eğitim öğretim yılına ait tahmini bütçenin okunması müzakeresi ve oylanması. 
10) Yönetim Kurulu üyeliğine veliler arasından 5 asil,5 yedek üye seçimi 
11) Denetim kuruluna veliler arasından 1 asil,1 yedek; öğretmenler arasından 2 asil 2 yedek üye seçimi 
12) Yeni seçilen ve seçilecek yönetim kuruluna bütçe gelirlerinden harcama yapma yetkisinin karara 
bağlanması 
13) 2025-2026 eğitim öğretim yılında benimsenecek olan kıyafet uygulamasının karara bağlanması 
14) Öğrenci devam-devamsızlıkları hakkında görüşülmesi, 
15) Bir önceki öğretim yılı hakkında değerlendirme ve olumsuz davranışların bertaraf edilmesi için 
alınabilecek önlemler 
16) Okul-veli işbirliğinin öneminin anlatılması, eğitim paydaşlarına düşen görevler 
17) Okul ihtiyaçlarının görüşülmesi 
18) Kapanış 

 

MADDELERİN GÖRÜŞÜLMESİ: 
1-2-3) Saygı duruşu ve istiklal marşının okunmasının ardından Divan başkanı olarak Durali DAL, yazman 

olarak da Seyit Ahmet BADECİ seçildi. Divan kurulunun oluşmasının ardından Okul Müdürü Muhammet 

KARAMAN tarafından okulumuz öğretmenleri teker teker velilerimiz ile tanıştırıldı. 
4) Salon girişinde velilerden imzaları alındı. 
5) Okul Müdürü Muhammet KARAMAN konuşmasında şunlara değindi; 

Değerli öğretmenlerimiz, saygıdeğer velilerimiz 2024-2025 eğitim-öğretim yılına ilişkin genel 
değerlendirmelerimizi ve planlarımızı yapacağımız toplantımıza hoş geldiniz. Toplantımızın hayırlara vesile 

olmasını temenni ederim. ( 2023-2024 eğitim-öğretim yılına ilişkin genel değerlendirmeler yapıldı.) 
Okulumuz 2021-2022 eğitim öğretim yılının başında malumunuz olduğu üzere onarımdan geçti. Bu süreçte 

T.C. 

GEYVE KAYMAKAMLIĞI 

GEYVE ELVAN BEY ANADOLU LİSESİ 



bir miktar zorlanmış olsak da bugün rahat, temiz, nezih bir ortamda eğitim öğretimimize devam edebiliyoruz. 
Fiziksel ortam ciddi anlamda yenilendi ve geliştirildi. Biz de öğrencilerimize yakışan bir ortam oluşturmak 
maksadıyla 2022 yaz döneminde tüm sıralarımız ve sınıflarımızı temizletip boyatmıştık. Onarımda eksik kalan 
bölgeler tespit edilip sorunlar giderildi.(Çatı kiremitleri, oluklar, lavabolar, mescit.) geldiğimiz günden beri 
kütüphane kaynaklarımızı geliştirmek üzere çeşitli çalışmalar yaptık. Bir lise talebesinin tanıması, okuması 
gereken kaynakları okulumuza kazandırmaya çalıştık. Bir önceki eğitim-öğretim yılında Sakarya İl 
Müftülüğümüzün “Gönül Kütüphanem” projesinin okulumuzda uygulanmasını sağlamıştık. 2022 yaz 

döneminde de 7.000,00 TL lik bir kaynak oluşturarak kütüphanemize 200’ün üzerinde yeni eser kazandırmış 
olduk. Kütüphanemiz aynı zamanda akıl zekâ oyunları ile de renkli hale gelerek öğrencilerin severek daha 
çok vakit geçirmek isteyecekleri bir alan haline dönüştürüldü. Eski kantin yerimiz çok havadar değildi. Eski 
ve dökük görüntüsü yüzünden ve iyi ısınmadığı için öğrencilerimiz orada vakit geçirmeyi pek tercih 

etmiyordu. Kantinimizi eskiden yemekhane olarak kullandığımız yere aldık. Kantincimiz de tam istediğimiz 
gibi nezih bir ortam oluşturulmasını temin etti. Taleplerimizi yerine getirdi ki bu anlamda da 
öğrencilerimizden de memnuniyetlerini ifade eden dönütler alıyoruz. Yaz döneminde ihtiyacımız olan spor 
malzemelerini temin ederek öğrencilerimiz için hazır hale getirdik. Okulumuzda futsal, futbol, voleybol 
alanlarında egzersiz çalışmaları başlattık. Ayrıca bilek güreşi müsabakalarına katılmaları için de 

öğrencilerimizi hazırlıyoruz. Geçen sene oluşturmuş olduğumuz halk oyunları ekibimiz çalışmalarına devam 
ediyor. Koro ve çalgı aleti çalışması için de girişimlerimiz olduysa da bu konuda öğretici bulmakta zorlandık. 
Girişimlerimize öğrencilerimizden de yeterli katılım olmayınca koro çalışmamız ne yazık ki yarıda kaldı. 
Öğrencilerimizin kendilerini ifade edebilecekleri, ilgi ve yetenek alanlarını geliştirebilecekleri alanları 
arttırmaya çalışıyoruz. 

Akademik başarıyı arttırmak için de çalışmalar yapıyoruz. Üniversite tanıtım programları gezileri 
düzenledik. Ancak en önemli husus öğrencilerimizin bireysel çalışma alışkanlığı edinmiş olmaları. Bu 

bakımdan öğrencilerin evde ders çalışmaları çok önemli. Sizlerin de desteği ile öğrencilerimizin evde ders 
çalışma düzenlerini kurmalarını sağlamaya çalışıyoruz. Her geçen gün daha iyi oluyoruz. Çocuklarımızın 
eğitimi hakkında birlikte çalışmamız gerekiyor. 

Çalışma ve uygulamalarımız sayesinde öğrencilerimiz artık daha disiplinli ve ciddi bir şekilde çalışma 
alışkanlığına sahip oluyorlar. Sizlerin de desteği ile öğrencilerimize katkı sunacak her türlü çalışmayı özveri 
ile yapmaya devam edeceğiz. 

 

6) 17.10.2024 tarihinde O.A.B. denetleme kurulu tarafından oluşturulan tutanak okunarak müzakere 
edilmiştir. Buna göre; 
Okul Aile Birliği Yönetmeliğinin 12. ve 13' üncü maddeleri ve ilgili diğer ilgili hükümleri gereğince Okul Aile 

Birliği Yönetim Kurulu; 26.10.2023 tarihinde saat 16:30'da yapılan Okul Aile Birliği Genel Kurul 

toplantısında mevzuat hükümleri doğrultusunda belirlenmiş, 31.10.2023 tarihinde 39 (Otuzdokuz) numaralı 
karar ile iş bölümü yaparak faaliyete başlamıştır. 17.10.2024 tarihinde saat 09:30’ da ise yıllık faaliyet 
raporunu görüşmek ve hazırlamak üzere toplanmıştır. 2023 yılı itibariyle okul kantinin mevcut işletmecisi 
olan Dilek KURŞUN ile sözleşme yenilenmiştir. Ancak okul mevcudunda %25’ ten fazla azalma olmuş 
olması sebebiyle muhammen bedel tespit komisyonu tarafından yeniden fiyat belirlemesi yapılmıştır ve buna 
göre56 nolu karar ile yıllık 27.000 (Yimiyedibin) TL üzerinden sözleşme imzalanmıştır. Hem öğrencilerin 19 
Mayıs Gençlik ve Spor Bayramını neşe içerisinde geçirmesi ve hem de birliğimize ekonomik kaynak sağlamak 
maksadıyla 51 nolu karar ile “Gençlik Şöleni ve Kermes” organizasyonu gerçekleştirilmiştir. Yapılan bu 

faaliyet ile 13.530 (Onüçbinbeşyüzotuz) TL gelir elde edilmiştir. 
41, 43,52 ve 57 nolu kararlar ile harcama yapılmış, kararlara ilişkin iş ve işlemler O.A.B. hükümleri 
doğrultusunda gerçekleştirilmiştir. Alınan kararlara ilişkin aşağıda niteliği ve niceliği belirtilen harcamalar 
usulüne uygun olarak yapılmış ve kayıtlara geçirilmiş olup, söz konusu harcamalara ilişkin belgeleriyle 
birlikte muhafaza altına alınarak dosyalanmıştır. O.A.B. yönetim işletme gelir-gider defteri, gelir ve giderlere 

ilişkin tüm iş ve işlemler usulüne uygun olarak yapılarak kayıt altına alınmıştır. 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7) 17.10.2024 tarihinde O.A.B. denetleme kurulu tarafından oluşturulan tutanak okunarak müzakere 
edilmiştir. Buna göre; 
Denetleme kurulumuzca 17.10.2024 tarihinde saat 12:30’ da toplanarak Geyve Elvan Bey Anadolu Lisesi 
Okul Aile Birliği yönetim kurulunun 16.10.2023 ile 17.10.2024 tarihleri arasındaki iş, işlem ve faaliyetleri 

incelenmiştir. Yapılan bu incelmede Okul Aile Birliği Yönetmeliğinin 12. ve 13'üncü maddeleri ve ilgili diğer 
ilgili hükümleri gereğince Okul Aile Birliği Yönetim Kurulunun; 26.10.2023 tarihinde saat 16:30'da yapılan 

Okul Aile Birliği Genel Kurul toplantısında mevzuat hükümleri doğrultusunda belirlendiği, 31.10.2023 

tarihinde 39 (Otuzdokuz) numaralı karar ile iş bölümü yaparak faaliyete başladığı, 2023 yılı itibariyle okul 
kantinin mevcut işletmecisi olan Dilek KURŞUN ile sözleşme yenilendiği, okul mevcudunda %25’ ten fazla 

azalma olmuş olması sebebiyle muhammen bedel tespit komisyonu tarafından yeniden fiyat belirlemesi 

yapıldığı ve buna göre56 nolu karar ile yıllık 27.000 (Yimiyedibin) TL üzerinden sözleşme imzalandığı 
görülmüştür. 51 nolu karar ile “Gençlik Şöleni ve Kermes” organizasyonu gerçekleştirildiği ve bu faaliyet ile 

13.530 (Onüçbinbeşyüzotuz) TL gelir elde edildiği tespit görülmüştür. 41, 43,52 ve 57 nolu kararlar ile 

harcama yapıldığı, kararlara ilişkin iş ve işlemler O.A.B. hükümleri doğrultusunda gerçekleştirildiği tespit 
edilmiştir. Alınan kararlara ilişkin aşağıda niteliği ve niceliği belirtilen harcamaların usulüne uygun olarak 
yapıldığı ve kayıtlara geçirildiği, söz konusu harcamalara ilişkin belgeleriyle birlikte muhafaza altına alınarak 
dosyalandığı, O.A.B. yönetim işletme gelir-gider defteri, gelir ve giderlere ilişkin tüm iş ve işlemler usulüne 
uygun olarak yapılarak kayıt altına alındığı görülmüştür. 

 

Okul Aile Birliği Modülü Gelir-Gider Cetveli 

 Toplam Gelir Toplam Gider 

16.10.2023-17.10.2024 

Arası 27.110,00 TL      35.000,00 TL 

 

 13.530,00 Kermes 8.104, 00 Bank ve çöp kovaları  

 

 13.580,00 Kantin 7.986,00 Kameraların tamiri  

 

   4.910,00 Yazılım sistemi 

   1.500,00 Halı yıkama 

  
 14.000,00 pencere ve metal aksam 

onarım 

Genel Bakiye 
4.547,66 TL (OAB ADINA BANKA HESABINDA 

BULUNAN) 

Okul Aile Birliği Modülü Gelir-Gider Cetveli 

 Toplam Gelir Toplam Gider 

16.10.2023-17.10.2024 

Arası 27.110,00 TL      35.000,00 TL 

 

 13.530,00 Kermes 8.104, 00 Bank ve çöp kovaları  

 

 13.580,00 Kantin 7.986,00 Kameraların tamiri  

 

   4.910,00 Yazılım sistemi 

   1.500,00 Halı yıkama 

  
 14.000,00 pencere ve metal aksam 

onarım 

Genel Bakiye 
4.547,66 TL (OAB ADINA BANKA HESABINDA 

BULUNAN) 



 

8) Yönetim ve denetim kurullarının faaliyet raporlarının okunarak müzakere edilmesinin ardından yönetim ve 
denetim kurullarının ibrası oylanmıştır. Yapılan oylamada yönetim ve denetim kurulları ibra edilmiştir. 
 

9) 2025 yılı tahmini bütçe yönetim kurulu tarafından oluşturularak genel kurulun bilgisine sunulmuştur; 
 

GEYVE ELVAN BEY ANADOLU LİSESİ OKUL AİLE BİRLİĞİ 
2025 YILI TAHMİNİ BÜTÇE TABLOSU 

 

GELİRLER  GİDERLER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2025 yılı tahmini bütçesi okunarak müzakere edilmiş ve O.A.B. genel kurulunca oylanarak kabul edilmiştir. 
 

10) Yönetim Kurulu seçimine geçildi. 
 

Yönetim Kuruluna Seçilen Asil üyeler: Servet UYSAL, Mustafa ÜNAL, Ercan ÇETİNKAYA, Çiğdem 
FIRTINA, Yunus CEYHAN 

Yönetim Kuruluna Seçilen Yedek üyeler: Kadir KOCABAY, Muhammet ANGIL, Sibel BOZKURT, Rabia 

ÖZKAYA, Songül GÜZEY 

 

11) Denetim Kurulu seçimine geçildi. 
 

Denetim Kurulu Asil Üye: Durali DAL 

Denetim Kurulu Yedek Üye: Aysel BÖYÜK veliler arasından, 
 

Denetim Kurulu Asil Üye: Şevket AKÇAOĞLU ve Burak DEMİRBİLEK 

Denetim Kurulu Yedek Üye: Mehtap EŞRAF ve Birkan SOLA öğretmenler arasından seçilmişlerdir. 
 

12) Yeni seçilen ve seçilecek yönetim kuruluna bütçe gelirlerinden harcama yetkisi verilmesine ilişkin oylama 
gerçekleştirilmiştir. Okul aile birliği genel kurul kararı ile yeni seçilen okul aile birliği yönetim kuruluna bütçe 
gelirlerinden harcama yetkisi verilmiştir. Onaylanmıştır. 
 

13) Bu bizim hassas olduğumuz bir konudur. Yönetmeliğimiz gereği böyle davranmamız gerektiği kadar okul 
içi işleyiş ve okul dışında dahi öğrencilerimizin hal hareket tavır ve davranışlarını önemsediğimiz için buna 
özellikle dikkat ediyoruz. Ancak öğrenciler bu kurallara uymadığı zaman, kendilerini uyarmamız gerekiyor. 
Disiplin meselesinin ne kadar önemli olduğunu sizler de takdir edersiniz. Öğrenciden önce hem öğretmenin 
hem de velilerin aynı disiplinel davranışları öğrencilere öncelikle yaşayarak göstermesi gerekmektedir.2022-

SIRA GELİR TÜRÜ MİKTARI 

1 Aktarım gelirleri 1000 TL 

2 Bağışlar 2000 TL 

3 Sınav ücretleri 2000 TL 

4 Kantin işletme geliri 20.952,00 TL 

5 Hurda kağıt 8.048,00 TL 

   

   

Gelir Toplamı 34.000 TL 

SIRA GİDER TÜRÜ MİKTARI 

1 Kalorifer tesisat bakımı 6.000 TL 

2 Bilişim araçları alımı, bakımı 9.000 TL 

3 Tanıtım, temsil, ağırlama 4.000 TL 

4 Eğt. araçları, materyal alımı 7.000 TL 

5 Bakım-onarım malzemeleri 8.000 TL 

   

   

Gider Toplamı 34.000 TL 



2023 eğitim öğretim yılı ile birlikte mevcut okul kıyafetimize ek olarak antrasit renk kapşonlu sweet 
eklemiştik. Geçen sene almış olduğumuz okul aile birliği kararlarımıza uygun şekilde bunu yapmıştık. 

Öğrencilerin okula üniforma ve resmi okul kıyafetleriyle okula kılık kıyafet olarak düzenli bir şekilde 
gelmelerini, kılık kıyafet ile okula gelip gitmeleri gerektiği hususunun devam etmesini sizler de onaylıyor 
musunuz? Onaylanmıştır. Teşekkür ediyorum. 
 

14-15-16) Öğrencilerin okula uykusuz gelmeleri de çok önemli bir husus. Uykusunu almadan okula gelen 
öğrenci ile karşılaşmak istemiyoruz. O sebeple çocuklarımızı akşam kontrol edelim. Uyku hususundan sonra 
kahvaltı konusu da takip edilmesi gereken bir mesele. Benim öncelikli olarak paylaşmayı uygun gördüğüm 
meseleler bunlar. Bunun haricinde öğrencilerimiz için gelecekte planladığımız projeler var. Bu okulda 
öğrencilerimiz ile ciddi başarılar elde etmek işitiyoruz. Öğrencilerimizin sadece üniversite kazanmasıyla 
başarılı kabul edilmek istenmiyoruz. Biz okulumuzu aynı zamanda bir marka haline getirmek istiyoruz. Biz, 
öğrencilerimizin bizim yönlendirmelerimize uymak şartıyla üniversiteyi kazandırabileceğimizi iddia 
ediyoruz. Bunun sağlanabilmesi için ciddi bir şekilde okul-veli işbirliği ile çalışmamız gerekiyor. Sistemli ve 
gayretli bir çalışma ile başarı kaçınılmaz olacaktır zaten. Biz okulumuzdan mezun olmuş herhangi bir 
öğrencimizin, üniversiteye gidememiş olsa bile, edebini adabını öğrenmiş terbiyesini almış bir öğrenci 
olduğunu, kaliteli nitelikli insanlar olduğunu gördüğümüzde de kendimizi başarılı sayacağız. Bizlerin uzun 

vadede arzuladığı şudur ki bizim okulumuzdan mezun olan bir öğrenci çarşıda pazarda bir esnafın yanına iş 
için gittiğinde mesela okulumuzdan mezun olmak o öğrenci için referans olsun istiyoruz. Tıpkı bir ana babanın 
evladı için en önemli referans olması gibi. 
Öğrencilerimizin ihtiyaçlarını belirlerken de dikkat etmemiz gerekiyor. Dolayısıyla okul ihtiyaçlarımız için 
de öğrencilerimizin giderlerini karşılamak velilerin görevi olmalı. Ekonomik imkânlarımızı ne derece 
arttırabilirsek, sunacağımız eğitimin kalitesini de o derecede yükseltebiliriz. Bu vesileyle sizlerin desteğine de 
başvuracağız. İnşallah sizlerin de desteğiyle, Geyve’de marka haline gelmek istiyoruz. Bu anlamda önemli 
mesafeler de kaydettik. 

Kılık kıyafet konusu karar bağlandı. Buna göre sabit kılık kıyafet uygulaması/okul kıyafeti uygulaması – oy 

birliğiyle - aynı şekilde devam edecektir. (Bordo üniforma-Siyah Pantolon+antrasit kapüşonlu sweat) 
Öğrenci devamsızlıkları görüşüldü. (Geçen yıl devamsızlıktan kalan öğrenci yoktur. Devamsızlık yapan 3 tane 
öğrencimiz Açık liseye yönlendirildi) 
Ders başarısı sebebiyle sınıf tekrarı yapan öğrenci sayısı 8’ dir. 
Disiplin durumları görüşüldü. (Geçen yıl 8 öğrenci ceza aldı. 7’ si Cep telefonu + 1 kılık kıyafet meselesi) 
Bu yıl itibariyle yasaklı maddelerin kullanımı, şiddet içerikli suçlar sıfıra indi. 
 

17) Okulumuzun donanım, mal ve mamul, temizlik malzemesi ve kırtasiye bakımından tüm ihtiyaçları şu an 
itibariyle devletimizin tarafımıza aktarmış olduğu bütçe imkânları ile temin edilmiş bulunmaktadır. Bu 
bakımdan okulumuzun şu an aciliyet gerektiren herhangi bir ihtiyacı bulunmamaktadır. Ancak süreç içerisinde 
özellikle spor malzemelerinin temini hususunda, öğrencilerimizin eğitsel gelişimlerini destekleyici eğitsel 
faaliyetlerin uygulanması sırasında oluşabilecek ihtiyaçlarımız olacaktır. Bu ihtiyaçlarımızı da yine kantin 
kirası vb. elde ettiğimiz gelirlerimizden tamamlama yoluna gideceğiz. Buna rağmen ekonomik olarak sizlerin 
desteğine ihtiyacımız olduğunda okul aile birliğimize müracaat edeceğiz. Bununla ilgili karar ve 
uygulamalardan okul aile birliğimiz sizleri haberdar ederek destek talebinde bulunabilir. Ancak biz okul 
idaresi olarak sizlere ekonomik külfet oluşturabilecek taleplerden mümkün mertebe kaçınmaya çalışacağız. 
Şu an itibariyle piyasaya olan borcumuz 14.000 TL perdeler için EMTAL Mefruşata, bakım-onarım için 
10.000 TL Gökbayrak Yapı Malzemelerine borcumuz bulunmaktadır. 
Geçen yılın bilançosu görüşüldü. 37.121,16 (Otuzyedibinyüzyirmibir TL Onaltı Kurus) TL gelirimiz oldu, 

35.000,00 (Otuzbeşbin TL) TL harcamamız oldu. Şu an mevcut bakiyemiz 4.937,66 

(Dörtbindokuzyüzotuzyedi TL Altmışaltı Kuruş). Gelir-giderlerimize ilişkin detayların yer aldığı Ekim 2023-

2024 tarihleri arasını gösterir cetvel tutanağımızın ekinde yer almaktadır. Devletimiz maddi noktada desteğini 
esirgemiyor. Ders kitapları ve Kaynak kitaplar konusunda sıkıntımız yok. Öğrencilerimizin eğitimine katkı 
sağlayacak etkinlikler uygulamalar kapsamında cüz’i de olsa sizden maddi talebimiz olabilir. 

 

18) 2024-2025 eğitim-öğretim yılının hayırlara vesile olması temennisiyle toplantı sona erdirildi. 


